

Validity :  
Validity: 01 Apr 2024 - 31 Dec 2024

Code :  
FTGHENG6D5NCAN040424KG

QING YUAN. SHUN DE. ZHU HAI  
FO SHAN. KAI PING. PAN YU



**HUANG FEI HONG  
MEMORIAL HALL**



**KAIPING DIAOLOU  
LIYUAN**



**HUANGTENG  
GORGE GLASS  
BRIDGE**



**ALL INTERNATIONAL 5 STARS HOTELS  
CROWNE PLAZA / PAN TOWER / WINDHAM**

**纯玩  
全程无购物  
No Shopping**



**FINESSEL  
RICE**



**MICHELIN  
RESTAURANT  
BING SHENG**



**SEAFOOD  
BUFFET**



**5\* SHERATON  
QINGYUAN LION LAKE  
RESORT OR SIMILAR**

- HIGHLIGHTS:**
- ◆ HUANGTENG GORGE GLASS BRIDGE
  - ◆ HUANG FEI-HONG MEMORIAL HALL
  - ◆ KAIPING DIAOLOU LIYUAN
  - ◆ MICHELIN RESTAURANT - BING SHENG
  - ◆ ALL INTERNATIONAL 5 STARS HOTELS

**DAY 1 Penang - Transit City - Guang Zhou - Qing Yuan (D)**

➢ Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Guangzhou**.  
➢ Upon arrive, travel to **Qingyuan, Huangteng Gorge Glass Bridge**, Tianmen Xuanlang Glass Bridge with light show, high altitude up and down the cable car, including wax museum, Typhoon Museum  
**\*\*Overnight at Sheraton Qingyuan Lion Lake Resort or similar**  
**\*Huangteng Gorge Glass Bridge - Teng Gorge Ecological Tourism Zone, objective view of the Huangteng Gorge canyon rafting, was crowned the township of rafting, "the king of rafting" title.**

**DAY 2 Qingyuan - Fo Shan - Shun De (B/L/D)**

➢ After breakfast, transfer to **Foshan Ancestral Temple, Huang Fei-hong Memorial Hall, Ip Man Hall, Fengjian Water Town**.  
**\*\*Overnight stay in Wyndham Foshan Shunde or similar**  
**\*Fengjian Water Town - located in the north of Xingtang Town, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province, with an area of 5.2 square kilometres, is one of the four major water towns in Guangdong, Guangdong "small Zhouzhuang".**

**DAY 3 Shun De - Kai Ping (B/L/D)**

➢ After breakfast, we will go to **Shunde Qinghuiyuan and Dapaifang**.  
➢ Later visit the world cultural heritage - **Kaiping Diaolou Liyuan**  
**\*\*Overnight Pan Tower International Hotel or similar**  
**\*Kaiping Diaolou Liyuan - for the national 5A tourist attractions, in 1926 is the late Mr Xie Weili, an overseas Chinese in the U.S. In 2007, the Kaiping Watchtower was formally included in the "World Heritage List", becoming China's 35th World Heritage Site.**

**DAY 4 Kai Ping - Zhu Hai (B/L/D)**

➢ Breakfast and then go to **Zhuhai**, the newest net red snagging mecca - **Zhuhai Opera House Sun and Moon Bay appearance, Lovers' Road, Fisherman's Maiden statue, Gongbei underground shopping malls**  
**\*\*Overnight at Crowne Plaza Zhuhai City Center or similar**

**DAY 5 Zhu Hai - PanYu - Guang Zhou (B/L/D)**

➢ After breakfast, go to visit **Panyu Bao Mo Garden**  
➢ After lunch, return to downtown Guangzhou and visit the **Big Buddha Temple and Beijing Road Pedestrian Street**.  
➢ Then go to the city to visit **Yongqingfang - Guangzhou old street and riding tower**  
**\*\*Overnight at Wyndham Garden Hotel or similar**  
**\*Panyu BaoMo Garden - built in the late Qing Dynasty, covering an area of five acres, is a large-scale Lingnan cultural landscape garden integrating Qing official culture, Lingnan ancient architecture, Lingnan garden art, and the characteristics of the Pearl River Delta water townships, and it is a national 4A level tourist attraction.**

**DAY 6 Guang Zhou - Transit City - Penang (B)**

➢ After breakfast, transfer to airport for flight back home.  
**\*\*Home Sweet Home**



Tour Fare / Departure Date / Flight  
**\*\*Tour Leader Tipping Not Included**  
**\*\*May Recommend Local Product on the Bus**

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :  
Validity: 01 Apr 2024 - 31 Dec 2024

Code :  
FTGHENG6D5NCAN040424KG

清远·珠海·佛山·开平·顺德·番禺



皇冠假日 / 开平潭江半岛 / 温特姆

行程特点:

- ◆ 黄腾峡玻璃桥
- ◆ 黄飞鸿纪念馆
- ◆ 开平碉楼立园
- ◆ 米其林餐厅 - 炳胜餐厅
- ◆ 全程国际5星酒店

**第一天 槟城 - 中转城市 - 广州 - 清远 (晚餐)**

➢ 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往广州  
➢ 抵达后, 前往清远, 黄腾峡玻璃桥天门玄廊玻璃桥含灯光秀、高空上下缆车、含蜡像馆、台风馆  
**\*\*夜宿于狮子湖喜来登或同级**  
**\*黄腾峡玻璃桥 - 腾峡生态旅游区, 客观望黄腾峡峡谷漂流, 被冠以漂流之乡“漂流之王”的称号。**

**第二天 清远 - 佛山 - 顺德 (早午晚餐)**

➢ 享用早餐后, 乘车前往佛山祖庙, 黄飞鸿纪念馆, 叶问堂, 逢简水乡  
**\*\*夜宿于顺德顺联温特姆或同级**  
**\*逢简水乡 - 地处广东省佛山市顺德区杏坛镇北端, 面积5.2平方公里, 是广东四大水乡之一, 有广东“小周庄”之称**

**第三天 顺德 - 开平 (早午晚餐)**

➢ 早餐后出发前往, 顺德清晖园、大牌坊  
➢ 参观世界文化遗产-开平碉楼立园  
**\*\*夜宿于开平潭江半岛或同级**  
**\*开平碉楼立园 - 为国家5A级旅游景区, 1926年是已故旅美华侨谢维立先生修建的。2007年, 开平碉楼正式被收入《世界遗产名录》, 成为中国第35个世界遗产。**

**第四天 开平 - 珠海 (早午晚餐)**

➢ 早餐后前往珠海, 新晋网红打卡圣地-珠海歌剧院日月贝外观、情侣路、渔女像、拱北地下商场  
**\*\*夜宿于粤财皇冠假日或同级**

**第五天 珠海 - 番禺 - 广州 (早午晚餐)**

➢ 早餐后, 前往游览番禺宝墨园  
➢ 午餐后返回广州市区, 游览大佛寺、北京路步行街  
➢ 接着前往市区游览永庆坊-广州老街与骑楼  
**\*\*夜宿于金沙洲温特姆或同级**  
**\*番禺宝墨园 - 宝墨园位于广东省广州市番禺区沙湾镇紫坭村, 建于清朝末年, 占地五亩, 是集清官文化、岭南古建筑、岭南园林艺术、珠三角水乡特色于一体的大型岭南文化山水园林, 是国家4A级旅游景区。**

**第六天 广州 - 中转城市 - 槟城 (早)**

➢ 早餐后, 自由活动直到送往机场, 返回甜蜜的家乡。  
**\*\*美丽的家**



价钱 / 出发日期 / 航空公司

- \*\*不含领队小费
- \*\*车上会有车购

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。